



\*

ဘဉ်သုဉ်သုဉ်ပုးကွဲဖိကကြးဝဲဘဉ်ဝဲလဲတၢ်ကွၢ်ကပၢ်ကွဲဘဉ်အပူၤတဖၣ်အ  
ဂီၢ် ဖဲအဝဲသုဉ်မ့ၢ်တတုၤထီၣ်ဒီးတၢ်အတီၤပတီၢ်တဖၣ်အံၤတမံၤလၢ်လၢ်  
ဒီးဟ့ၣ်အ ပုးမ့ၢ်တန့ၢ်တသုဒံးဘဉ်အခါန့ၣ်လီၤ.

### တၢ်ကွၢ်ကပၣ်ကွၢ်တၢ်အပူၤပိၣ်ထွဲထီၣ်

ပူၤကွၢ်ဖိမ့ၢ်အဲၣ်ဒီးတီၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ကွၢ်ကပၣ်ကွၢ်တၢ်အလဲတဖၣ်န့ၣ်, တၢ်ဖဲတၢ်တီၣ်ဖျါထီၣ်လံၣ်တီၣ်လံၣ်မိလၢကွၢ်ဝံၤလံၣ်တစု, တၢ်ကပတုၣ်တၢ်ဘုထီၣ်တၢ်ကပတုၣ်အဝဲသ့ၣ်လၢကဟ့ၣ်လီၤလံၣ်တီၣ်လံၣ်မိဘဉ်ဃးဒီး တၢ်ကြးဝဲဘဉ်ဝဲဒီး အပူၤတစီၣ်တလီၢ် တုၤလၢတၢ်မၤတၢ်ဆၢတဲၣ်လၢခံကတၢ်ဘဉ်ဃးဒီးပူၤကွၢ်ဖိ တၢ်ကွၢ်ကပၣ်ကွၢ်တၢ်အပူၤဒ်လံၣ်ပတံထီၣ်တၢ်တၢ်မၤအကျိၤအကျဲအကူၣ် အတၢ်ကြးဝဲဘဉ်ဝဲလၢတၢ်ကွၢ်ကပၣ်ကွၢ်တၢ်အပူၤတဖၣ်အဂီၢ်တစုန့ၣ်လီၤ. တခါအသိးန့ၣ်လီၤ.

လၢကပတံထီၣ်တၢ်ကွၢ်ကပၣ်ကွၢ်တၢ်အပူၤအဂီၢ်, ပူၤကွၢ်ဖိကဆုၤထီၣ် တၢ်မ့ၢ်ဂ့ၢ်လိၣ်လံၣ်ပတံထီၣ်တၢ်န့ၣ်, ကွၢ်ကဆုၤလီၤလံၣ်ပတံထီၣ် "တၢ်ဆၢတဲၣ်ဒီး:

“တၢ်ကွၢ်ကပၣ်ကွၢ်တၢ်အပူၤလံၣ်ပတံထီၣ်တၢ် (7-12 တံါ)” လီၤ. တၢ်ပတံသကွၢ်ကညးထီၣ်တၢ်လံၣ်ကွၢ်ဒ်ဒီး” န့ၣ်လီၤ. လံၣ်ကွၢ်ဒ်ဒီးကတဲၣ်န့ၣ်ပၢ်လၢ လံၣ်ပတံထီၣ်တၢ်အကွဲဒ်ဒ်ပုၤဒ်ဒီးတၢ်ဘိးဘဉ်သုဉ်ညါအံၤဒီးတၢ်မၤ ဘဉ်မနုၤအသိတၢ်ဂ့ၢ်လိၣ်လံၣ်ပတံထီၣ်တၢ် ဒီးကပတံသကွၢ်ကညးထီၣ် န့ၣ်အါထီၣ်တၢ်ကွဲဒ်ဒ်သုၤလၢကွၢ်ဝဲဒ်ဒီး, မ့တမ့ၢ် ကီၢ်စဲၣ်ကွၢ်အလဲပုၤယဲၤ တၢ်ဆၢတဲၣ်ဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ. သန့လၢတၢ်ကွဲဒ်လီၤပၤဖျါထီၣ်ဖဲလံၣ်တီၣ်လံၣ်မိအကတၢ်သ့န့ၣ်လီၤ.

သ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်လၢနကပၣ်ဃာ်တၢ်အကွဲဒ်ဒ်တီၣ်န့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်မ့ၢ်ဆုၤထီၣ် တၢ်ပတံ သကွၢ်ကညးထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်လိၣ်တၢ်ကွၢ်ကပၣ်ကွၢ်တၢ်အပူၤတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်, တၢ်တ လိၣ်ဟ့ၣ်တၢ်အပူၤခဲလၢာ် တုၤလၢတၢ်ဂ့ၢ်လိၣ်တၢ်ပတံသကွၢ်ကညးထီၣ်တစုဘဉ် န့ၣ်လီၤ.

### တၢ်ဟ့ၣ်မၤဘျုး, တၢ်ပၣ်ဒ်တၢ်ခူသ့ၣ်အသိး, ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အလဲတဖၣ်

တၢ်ပၣ်ပနီၣ်ကွၢ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်, ဒီးကွၢ်ကလိၣ်ဘဉ်တၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အလဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်န့ၣ်အသိ, ကွၢ်ကပတုၣ်တၢ်ခိတၢ်သွဲ- တၢ်မၤစ့ၤလီၤ တၢ်အပူၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်မၤဘျုးလီၤကွၢ်တၢ်ဖိတၢ်လံၤ, တၢ်ပီးတၢ်လီၤ, မ့တမ့ၢ် ကျိၣ်စ့, ဘဉ်ဆၢကွၢ်ဘုထီၣ်တၢ်မၤဘျုးတဖၣ်တသ့ဘဉ်.

တၢ်ပၣ်ခူသ့ၣ်ဃာ်ပူၤကွၢ်ဖိအမံၤ ဒီးတၢ်မၤဖျါထီၣ်အီၤလၢပူၤနီၣ်တဂၤတသ့ လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်ဒီးတၢ်လိၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤခဲခါလၢာ်, လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ကွၢ် ပူၤကွၢ်ဖိတဂၤအံၤဟ့ၣ်ကွၢ်အလဲ, တၢ်မၤဘျုး, ဒီးဟ့ၣ်တၢ်မၤဘျုးခါ မ့တမ့ၢ် တဟ့ၣ်ဘျုးခါ, မ့တမ့ၢ် ပတံထီၣ်တၢ်, မၤန့ၣ်ဘဉ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်ဂ့ၢ်လိၣ်အီၤလၢတၢ်ကွၢ် ကပၣ်ကွၢ်ဘဉ်န့ၣ်လီၤ. ဒ်လဲၣ်ဂ့ၢ်, ဃုၣ်ဒီးပူၤဟ့ၣ်မၤဘျုးတၢ်အတၢ်အၢၣ်လီၤဟ့ၣ်ခွဲး, တၢ်ကဟ့ၣ်တၢ်သ့ၣ်ညါပၣ်ပနီၣ်လၢအဘဉ်ဘျိးဘဉ်ဒါဆူ ပူၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကရၢ ကရိကဟ့ၣ်တၢ်မၤဘျုး မ့တမ့ၢ် မၤ ဘျုးလီၤတၢ်အါအါဂီၢ်ဂီၢ်ဆူကွၢ်န့ၣ်လီၤ.

ကွၢ်ဒီးကွၢ်ပူၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်ဖိၣ်ဂၢ်ဃာ်, မၤစ့ၤလီၤ, မ့တမ့ၢ် မၤအါထီၣ်မးပတီၢ် မ့တမ့ၢ် ခြးဒုးတဖၣ်, မ့တမ့ၢ် ပၤဃာ် တီၤတ ဖၣ်, တၢ်မၤလိတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤ တဖၣ်, ခြးဒုး, ကွၢ်ဖိတၢ်ပၣ်ဖျါခးကတဖၣ်, ကွၢ်ဖိအလံၣ်ပၣ်ဖျါတဖၣ်, မ့တမ့ၢ် ဒ်ပလိၣ်မၢ် လၢကမၤတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အလဲတဖၣ်တသ့ ဘဉ်န့ၣ်လီၤ.

### လၢတၢ်မၤန့ၢ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ်, ဆဲးကျၢ -

လီၢ်ကဝီၤကွၢ်

မံၤ- \_\_\_\_\_ လီတဲစိ- \_\_\_\_\_

အံမ့(လ) - \_\_\_\_\_ ပုၣ်ယဲၤသန့- \_\_\_\_\_

ကီၢ်ရဲၣ်ကွၢ်လီၢ်ကဝီၤ/ခူးထၢၣ်ကွၢ်အလဲတၢ်ဆဲးကျၢ-

မံၤ- \_\_\_\_\_ လီတဲစိ- \_\_\_\_\_

အံမ့(လ)-: \_\_\_\_\_ ပုၣ်ယဲၤသန့- \_\_\_\_\_



Utah ကိတ်စဉ်တင်ကုန်ဘဉ်ကုန်သုကမ်းတံင် ကိုအပူပုင်ယဲသေန- <https://schools.utah.gov/schoolfees>



Utah ကိတ်စဉ်တင်ကုန်ဘဉ်ကုန်သုကိုအလဲကရိုက်

ကွက်ကဒါကုမဲ လါယနူအါရိုက် 2021  
ကဘျဲးပၤ 2

